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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:424 Samma elpris i hela landet

Med vinterns intågande rusar elpriserna i höjden. Under de senaste veckorna 
har jag blivit kontaktad av flera familjer och företag som känner stor oro på 
grund av de höga elpriserna. Just nu ligger elpriset lika högt i Värmland som i 
Sveriges dyraste elprisområde, södra Sverige. De dyra priserna får enormt stora 
konsekvenser för våra hushåll och våra företag. 

Ökad produktion av planerbar el och fortsatt utbyggnad av elnäten är en 
självklarhet. Lika självklar som att hela Sverige borde ha samma förutsättningar 
när det gäller elpriserna. 

Hushållens och företagens rop på hjälp måste besvaras. Elpriserna är någonting 
som bekymrar många värmländska familjer och företag. Varje land bestämmer 
självständigt om införande eller borttagande av elprisområden.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

Avser statsrådet att göra något för att återgå till ett enda elprisområde i Sverige?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


